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Referat bestyrelsesmøde 7. november 2024  
Tilstede: Peter (Spiraeavej 4), Gitte (Tjørnevej 3), Sisse (Jasminvej 1), Hanne (Mispelvej 4),  
Henrik (Magnoliavej 6). 
 
 

• Der har været forespørgsel på at få renset rendestensbrøndene langs vejene.  
Det er igangsat. Palle Grøn sørger for at få bestilt dette.  

 
• På Jasminvej hives gamle træer og buske op fællesområdet. I stedet plantes japanske kirsebærtræer.  

 
• Der er udskiftet dele på legepladsen Magnoliavej, et par bøjler er i rest ordre, men de vil blive udskiftet 

snarest. Malearbejdet venter til foråret.  
 

• Snerydning: Samme procedure som sidste år fortsættes. Det blev drøftet på generalforsamling. Her var 
der ikke tilslutning til, at snerydning skulle udvides (koster ekstra).  

 
• Palle rydder alle stier i hele grundejerforeningen og tilkalder de store traktorer, når vejene skal ryddes.  

Grundejerforeningen har ikke første priotet (koster ekstra). Ved varslet snestorm kan tilrådes at parkere 
ved hallen, hvis man vil være mere sikker på at komme ud.  

 
• Bestyrelsen har været undersøgende på trafiksanering for at sænke hastigheden langs Vincavej. En 

mulig løsning kan evt. være indsnævring af vej. Dette genoptages i forbindelse med ny asfalt, der 
forventes pålægges om ca. 2 år. 

 
Bestyrelsen er undersøgende på anbefalet hastighed på Vincavej og passende skiltning hertil. 
 
Refleksstolper til fartbump udskiftes og flyttes til ny placering snarest.  
 

 
• Sagen med Hobro Varmeværk ang. afregning efter vejudbedringer er afsluttet. Vi står nu selv for 

reetablering og har i kompensation modtaget 169.000,- 
 

Asfaltudvalget er hermed afsluttet. Et nyt kan nedsættes, når der skal pålægges nyt. Vi takker udvalget 
for indsatsen.  

 
• Vild med vilje på fællesarealet ved Spiraeavej skal fræses og gensås til foråret. 

 
• Hundeskraldespandene gås jævnligt efter. Den på Ligustervej mangler at blive skiftet.  

 
• Råger: Hanne har haft kontakt til Mariagerfjord Kommune med bekymring for at rågerne vil bygge redder 

i de høje træer ved Mispelvej og Magnoliavej til foråret. Mariagerfjord Kommune er undersøgende på om 
der kan iværksættes træfældning.  

 
Hanne har haft kontakt til Banedanmark, der ejer jorden som rågekolonien befinder sig på. Hanne har 
udtrykt ønske om større regulering.  
Julie Lykke Madsen fra Banedanmark svarer: 

 
Kære Hanne 
 
Vi laver regulering af råge unger og har gjort det i mange år. Grunden til at det virker værre i år er 
at de er blevet forstyrret i deres koloni på stationen i forbindelse med stibroprojektet. 
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Vi er meget klar over generne og har derfor påbegyndt en forsøg med de omtalte skræmme 
maskiner, som er en ny teknologi. Vi er informeret om at effekten ikke er stor første år, men det 
burde kunne mærkes mere næste år. 
 
Vi kan ikke indgå samarbejder omkring afskydning med privatpaersoner, da det kræver 
jernbaneuddannelse at færdes på Banedanmarks matrikel. Tak for tilbuddet, men det kan vi 
desværre ikke imødegå. 
 
Venlig hilsen 
 
Julie Lykke Madsen 
 
Skovfoged 
Byggeleder og 
 
Geografisk fagspecialist (GFS) Forst 
 
Strækninger i Nord- og Midtjylland 
 
  
 
Banedanmark Infrastruktur 
 
Forst, geoteknik og afvanding 
 
Skovgaardsgade 1A 
 
8000 Aarhus 
 
  
 
M: +45 23 46 94 28 
 
JLMD@bane.dk 
 
www.banedanmark.dk  
 

Grundejerforeningen opfordrer grundejerne (især på Mispelvej og Magnoliavej) til at kontakte Julie Lykke 
Madsen omkring rågernes gene. Vi håber, at indsatsen fra Banedanmarks side vil forstærkes, hvis de 
modtager flere henvendelser.  

 
Kontakt evt. Hanne (Mispelvej 4), hvis du vil vide mere.  

 
 
 
 

• Næste møde i Grundejerforeningen er aftalt til 30. januar kl. 19- Tjørnevej 3 
 

• Dato for generalforsamling er foreløbig fastsat til 6. marts 2025 kl. 19. Her skal fastsættes dato for 
generalforsamling. 
 
 
Mvh. bestyrelsen.  


